

PRILOGA B

TABELA MESEČNIH DENARNIH PREJEMKOV PO VOJNIH ZAKONIH – LETO 2026

Višine doživljenjskih mesečnih rent žrtev vojnega nasilja na podlagi Zakona o žrtvah vojnega nasilja (Uradni list RS, št. 18/03 – uradno prečiščeno besedilo, 54/04 – ZDoh-1, 68/05 odl. US, 61/06 – ZDru-1, 114/06 – ZUTPG, 72/09, 40/12 – ZUJF, 21/18 – ZNOrg in 174/20 – ZIPRS2122, 159/21 in 78/23 – ZZVZZ-T) – zneski v evrih od 1. 3. 2026 dalje (uskladitev po ZUTPG)

Osnove za	brez zaokrožanja	okrajšano	zaokroženo	uskladitev z 2,7% brez zaokroževanja	uskladitev z 2,7% zaokroženo
Taboriščnike, ukradene otroke in zapornike	3,943349039€	3,94 €	3,94 €	4,049819463 €	4,05 €
Izgnance in internirance	2,628899359€	2,62 €	2,62 €	2,699879642 €	2,70 €
Deportirance in begunce	1,577339615€	1,57 €	1,57 €	1,619927785 €	1,62 €

Mesečne rente vojaških vojnih invalidov po Zakonu o posebnih pravicah žrtev v vojni za Slovenijo 1991 (Uradni list RS, št. 49/97, 114/06 – ZUTPG, 159/21, 43/22 in 163/22) - od 1. 3. 2026 dalje (uskladitev po ZUTPG)

SKUPINA INVALIDNOSTI	ODSTOTEK INVALIDNOSTI	ODSTOTEK ODMERE	VIŠINA od 1. 3. 2026 - uskladitev z 2,7%
I	100%	100%	595,27
II	100%	100%	595,27
III	90%	90%	535,74
IV	80%	80%	476,22
V	70%	70%	416,69
VI	60%	60%	357,16
VII	50%	50%	297,64
VIII	40%	40%	238,11
IX	30%	30%	178,58
X	20%	20%	119,05

DODATEK ZA POMOČ IN POSTREŽBO PO PREDPISIH O POKOJNINSKEM IN INVALIDSKEM ZAVAROVANJU:

Na podlagi

- tretjega odstavka 25. člena Zakona o vojnih invalidih, ki določa dodatek za pomoč in postrežbo v višini po predpisih o pokojninskem in invalidskem zavarovanju, če je vojnemu invalidu potrebna pomoč in postrežba na podlagi izključno ali pretežno druge invalidnosti ter
- 13. člena Zakona o vojnih veteranih, ki določa, da je vojni veteran upravičen do dodatka za pomoč in postrežbo ob pogojih in v višini po predpisih o pokojninskem in invalidskem zavarovanju, se vojnemu invalidu oziroma vojnemu veteranu zagotavlja dodatek za pomoč in postrežbo v naslednji višini:

- dodatek za pomoč in postrežbo za opravljanje **vseh** osnovnih življenjskih potreb od 1. 3. 2026 dalje
v višini 378,51 EUR.
- dodatek za pomoč in postrežbo za opravljanje **večine** osnovnih življenjskih potreb od 1. 3. 2026
dalje v višini 189,27 EUR.
- dodatek za **najtežje kategorije** upravičencev od 1. 3. 2026 dalje v višini 542,78 EUR.